

YK02 遥控器使用说明

YK02 遥控器与 HL 系列具有遥控功能的温控器配合使用；具有：温度设定，风速设定，模式设定，温控器开关机等功能。

规格尺寸

外形尺寸：44×125×23 mm（宽×高×厚）

电池规格：两节 7 号电池

功能说明

开关机：按“开/关”键，控制温控器在开机/关机状态间切换。

设定温度：（设定温度范围：18~30℃）

按“+”键 设定温度加 1℃。

按“-”键 设定温度减 1℃。

定时开/关机：（仅适用于有定时开关机功能的温控器）

按“定时”键 选择定时开机/关机的时间设置

按“定时+”键 增加定时开机/关机的设置时间（小时）

按“定时-”键 减小定时开机/关机的设置时间（小时）

风速选择：

按“风速”键 显示“”，设置风速为高速。

按“风速”键 显示“”，设置风速为中速。

按“风速”键 显示“”，设置风速为低速。

按“风速”键 显示“AUTO”，设置风速为自动。

模式选择：

按“模式”键 显示“”，设置模式为制热模式。

按“模式”键 显示“”，设置模式为制冷模式。

按“模式”键 显示“”，设置模式为通风模式。

睡眠开关：按“睡眠”键，温控器将打开/关闭睡眠功能。

使用注意事项：

- i 电池安装请注意极性，不能装反。
- ii 长时间不使用请将电池取出。



YK02 Remote Controller User Manual

YK02 Remote controller is suitable for HL series thermostats which have remote control function; It includes: Temperature Setting, Fan Speed Setting, Mode Setting, ON/OFF, etc.

Dimension

Dimension: 44×125×23 mm (W × H × D) Battery Spec: 2 × AAA batteries

Operations

On/Off: Press “ON/OFF” button to switch the thermostat on/off.

Temperature setting: (Temperature setting range is 18~30℃)

Press “TEMP + ” The temperature increase 1℃

Press “TEMP-” The temperature decrease 1℃

Timer On/Off setting: (Only used for the thermostat which has the timer On/Off function)

Press “TIMER” Enable/Disable timer on/off

Press “TIME + ” The time of the timer increase by hour

Press “TIME-” The time of the timer decrease by hour

Fan Speed Selections:

Press “SPEED” and display “”, set the fan running at high speed

Press “SPEED” and display “”, set the fan running at medium speed

Press “SPEED” and display “”, set the fan running at low speed

Press “SPEED” and display “**AUTO**”, set the fan running mode to auto mode

Mode Selections:

Press “MODE” and display “”, set work mode in heating mode

Press “MODE” again and display “”, set work mode in cooling mode

Press “MODE” again and display “”, set work mode in ventilation mode

Sleep: Press “SLEEP” button, then thermostat gets into on/off sleep function.

Attention:

- i Please note the polarity of the battery.
- ii Take the battery out if it is not in use for a long time.

